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Förvaltningens förslag till beslut 

Medborgarförslaget besvaras med stadsdelsförvaltningens 

tjänsteutlåtande. 

 

 

 

Johanna Engman Britt Mattsson 

stadsdelsdirektör avdelningschef 

Sammanfattning 

Ett medborgarförslag inkom i i slutet av 2013 till Norrmalms 

stadsdelsnämnd. Förslagsställaren upplever att gräsytan invid 

fotbollsplanen  i Vasaparken ofta är avstängd, och föreslår att en 

skateboard- och kick-bikepark anläggs där. 

 

Gräsytan är avstängd under vissa tider på året, när den är särskilt 

känslig för slitage. En annan anläggning på platsen medföra att 

parkens övriga gröna ytor utsätts för ett ännu högre slitage. 

 

Förvaltningen bedömer att omfattningen av aktivitetsytor i 

parken är tillräcklig med tanke på det besökstryck som redan idag 

är på gränsen till vad parken tål för att kunna skötas på ett sådant 

sätt att den kan förbli attraktiv.  

 

Förvaltningen föreslår att stadsdelsnämnden avslår 

medborgarförslaget 
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Bakgrund 

Ett medborgarförslag om att bygga en skateboard- och en kick- 

bikepark i Vasaparken inkom i slutet av 2013 till Norrmalms 

stadsdelsnämnd. 

Stadsdelsnämnden beslutade på sitt sammanträde den 6 februari 

2013 att överlämna ärendet till förvaltningen för beredning. 

Ärendet 

Förslagsställaren, som tillbringar mycket tid med familjen i 

Vasaparken, upplever att gräsytan invid fotbollsplanen i 

konstgräs ofta är avstängd. En bättre användning av ytan skulle, 

enligt förslagsställaren vara att bygga en skatepark på den ena 

halvan av ytan och en yta för kick-bikers på den andra. 

Vasaparken skulle då kunna attrahera ännu fler åldersgrupper och 

parkbesökare. Förslagsställaren uppskattar även att 

underhållskostnaderna för ytan skulle minska jämfört med att 

behålla den öppna gräsytan. 

Ärendets beredning 

Ärendet har beretts av parkmiljöavdelningen norra innerstaden. 

Förvaltningens synpunkter och förslag 

Vasaparken är Norrmalms mest besökta park. Den ska 

tillfredsställa invånarnas behov av såväl spontanidrott och lek 

som vila och rekreation.  

 

Det kommer ofta förfrågningar och önskemål om fler funktioner 

och aktivitetsytor i Vasaparken, men det kommer även andra 

förslag och önskemål om mer plats för lugn och ro.  

 

Under åren 2005-2007 rustades Vasaparken upp och en 

målsättning var att bibehålla karaktären med ytor både för 

aktiviteter och för stillhet. År 2007 fick Vasaparken Sveriges 

Arkitekters Sienapris och hyllades för att vara en väldisponerad 

helhet som lyckats bli såväl en arena för sport, lek och fritid som 

en tidlös promenadplats och stillsam oas i stenstaden. 

 

Förvaltningen bedömer att omfattningen av aktivitetsytor i 

parken är tillräcklig med tanke på det besökstryck som redan idag 

är på gränsen till vad parken tål för att kunna skötas på ett sådant 

sätt att den kan förbli attraktiv.  

 

Vidare anser förvaltningen att det är viktigt att behålla gräsytan 

där förslagsställaren önskar att en skateboardpark byggs. Den 

öppna ytan behövs för att kunna användas för olika och spontana 
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aktiviteter. En skateboardanläggning skulle innebära att parkens 

grönyta minskar och att användningen av ytan inte blir flexibel.  

Det stämmer, som förslagsställaren framhåller, att gräsytan är 

avstängd under vissa tider på året, när den är särskilt känslig för 

slitage. Dock skulle en annan anläggning på platsen medföra att 

parkens övriga gröna ytor utsätts för ett ännu högre slitage. 

 

Förvaltningen föreslår att stadsdelsnämnden avslår 

medborgarförslaget enligt detta tjänsteutlåtande. 

 

 
Vasaparken med Odengatan i norr 

X =Förslag till placering av skateboardpark 

1=Glemmes terrasser, 2=parkleken, 3=Sinnenas trädgård, 4=boule, 5=minigolf, 6=konstgräs-

/konstisplan, 7=servering, 8=Astrid Lindgrens terrasser 

Källa: Norrmalms Parkplan 
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